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Wachtebeke,  17 november  2017,  

 

Geachte, 

 

Namens de N-VA-afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen we volgende  

6 schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van november 

2017: 

 

Vraag 1  : eenzijdige wijziging buurtweg Schoolstraat Overslag 

 
In de gemeenteraad van september 2017 hebben we de vraag gesteld indien er plannen 

waren om deze buurtweg te wijzigen.  U hebt toen geantwoord dat deze buurtweg er reeds 

meer dan 30 jaar is en dus een openbaar karakter heeft gekregen.    

Tot onze grote verbazing moeten we echter vaststellen dat de buurtweg na het stellen van 

onze vraag in september effectief en eenzijdig werd gewijzigd.   Enerzijds werd er een 

verharding voorzien aan het begin en een vernauwing tot ca. 1 meter voor de volgende 50 

meter.  Meer dan de helft van de vroegere buurtweg werd ingezaaid met gras en ook 

afgebakend met linten met de bedoeling de doorgang te beperken.   De buurtweg deed 

eveneens dienst als recht van uitweg en ook dit werd eenzijdig gewijzigd.   

Indien het probleem zich enkel zou beperken tot een inperken van het recht van uitweg dan 

dienen de getroffenen zich te wenden tot de vrederechter en niet het gemeentebestuur.    

Maar het gaat hier wel degelijk om een wijziging van een buurtweg met bijkomende impact 

op het recht van uitweg.      

Het wijzigen van een buurtweg is slechts verantwoord als het gaat om het algemeen nut.   
De aanvraag dient te worden gericht aan het college van burgemeester en schepenen en de  
beslissing ligt bij de Bestendige Deputatie van de provincie.    In een eventuele procedure tot 
wijziging dient een openbaar onderzoek te worden gehouden. 

Het is bovendien zo dat de gemeente Wachtebeke in deze legislatuur de vroegere school 
met inbegrip van de buurtweg heeft verkocht.  In alle officiële verkoopdocumenten stond de 
buurtweg duidelijk aangegeven met inbegrip van de breedte van de buurtweg en het feit dat 
de buurtweg daarnaast ook de functie had als uitweg.   In het schattingsverslag van het pand 
werd hiermee ook rekening gehouden.   

Onze vraag is dan ook eenvoudig :  is het gemeentebestuur bereid onmiddellijk actie te 
ondernemen om de buurtweg in zijn vroegere staat te laten herstellen ?  Dat betekent dus 
ook herstel van de breedte, de ondergrond en de toegankelijkheid van de buurtweg/uitweg.   



Vraag 2 : nieuwe plannen Stationsplein  
 
In het CBS-verslag van 30 oktober lezen we dat het college een nieuw ontwerp voor het 

Stationsplein heeft goedgekeurd.    

 

Onze vragen:  

Kan je ons het nieuw goedgekeurd ontwerp voorstellen ?  

We lezen ook dat het budget van 100.000 euro niet alle geplande werken zal  bevatten.  Ik 
citeer : “Dit budget omvat de grondwerken voor de volledige oppervlakte alsook de volledige 

werfopvolging door de architect (geraamd op € 2000 excl. btw). Bepaalde verfraaiingselementen 
kunnen in een latere fase worden voorzien. “   Kun je ons toelichten wat die “bepaalde 
verfraaiingselementen” zijn en over welke eventuele bijkomende kost we spreken ?  

 

Vraag 3 : vergunningsvoorwaarden voor nieuwe handelszaken in dorpskern  

 

Bij een vergunningsaanvraag voor een nieuwe pizzeria op Walderdonk lezen we als 
voorwaarde : “De aanvraag is vatbaar voor vergunning op voorwaarde dat er minimum twee 
parkeerplaatsen worden aangelegd op privaat terrein binnen een straal van 50m van de 
pizzeria uiterst tegen 31/12/2018”. 
 
Deze voorwaardelijke goedkeuring doet bij ons een aantal vragen oproepen : 
 
a. Is het de bedoeling dat alle nieuwe handelszaken in de dorpskern voortaan zelf voor 

private parkeerplaatsen moeten instaan ?   Hoe rijm je dat met de boodschap dat we de 

lokale economie in onze dorpskern dringend meer leven moeten inblazen ?    

b. Indien neen, hoe garandeer je het gelijkheidsbeginsel ?  Met andere woorden, hoe zorg 

je ervoor dat alle kandidaat-ondernemers in de dorpskern aan dezelfde spelregels 

worden onderworpen ?  

c. Wat bedoel je met 2 parkeerplaatsen op privaat terrein ?   Als de betrokkene 2 

garageboxen huurt kan je toch moeilijk spreken van parkeerplaatsen die zullen gebruikt 

worden door klanten die pizza’s afhalen ?   

 

Vraag 4 : herdenkingsceremonie 11 november   

 

In de meeste Vlaamse steden en gemeenten wordt de herdenking van 11 november 

georganiseerd volgens een protocol waarbij er zowel ruimte is voor Belgische en Vlaamse 

vlaggen alsook de Belgische en Vlaamse hymne.   Hoewel we hier al meerdere jaren op 

wijzen wordt dit in Wachtebeke niet op deze manier georganiseerd.   

 

In de kerk zelf is de ceremonie perfect georganiseerd.  Daar horen we de last post, het 

nationaal volkslied en het Vlaams volkslied.   Maar bij de buitenceremonie alsook de 

bevlagging aan het gemeentehuis is er geen plaats voor onze Vlaamse identiteit.  De 

jongeren die we herdenken en die het leven hebben gelaten in WOI en WOII  zijn nochtans 

allemaal Vlaamse jongeren. 

 



Onze vraag: kan de herdenking van Wapenstilstand op 11 november  in Wachtebeke vanaf 

2018 worden georganiseerd zoals bijna overal anders in Vlaanderen ?  

 

Vraag 5 : proefopstelling kruispunt Overslag (B)- Dorpsstraat (Nl) 

 

Sinds enkele maanden is er een proefopstelling waarbij het verkeer komende vanuit de 

Papdijk voorrang heeft op het kruispunt.   Dit gaat samen met soms onaangepast rijgedrag.   

in de bocht.   Ik spreek over soms zware voertuigen die zonder veel te vertragen de bocht 

nemen en soms zelfs afsnijden.    Het probleem stelt zich voornamelijk bij het verkeer 

komende uit richting van de Papdijk.  Wie van Wachtebeke komt en wil afslaan richting 

Dorpsstraat (Nl) moet bijzonder op zijn of haar hoede zijn voor die voertuigen komende van 

de Papdijk.  

 

Ik heb hierrond volgende vragen :  

1. Wanneer is een evaluatie voorzien van die proefopstelling ?  

2. Zal U rekening houden met onze vaststellingen / eigen ervaringen ?  

 

Vraag 6 : STAVAZA aanpak fuiven in jeugdhuis     
 

Het is niet de bedoeling alle organisatoren over dezelfde kam te scheren.  Bij sommige 
fuiven loopt alles vlekkeloos maar begin dit jaar liep het bij een specifieke fuif heel erg uit de 
hand ( geluidsoverlast, dronkenschap, baldadigheden, parkingproblemen,…). 
 
In februari 2017 hebben we U hierover een vraag gesteld en ik citeer een deel van uw 
antwoord  : “Dat kan natuurlijk niet herhaald worden.  Wij zullen na grondig onderzoek 
maatregelen treffen en deze en toekomstige organisatoren aanspreken op hun 
verantwoordelijkheid.”  
 
Onze vraag :   
 
We zijn nu bijna één jaar verder.   Wat heeft het onderzoek opgeleverd en welke 
maatregelen werden genomen om een herhaling van de problemen van begin 2017 te 
voorkomen ?  
 

Namens de N-VA vertegenwoordigers in de gemeenteraad  

Rudy Vande Velde,  Ireen De Pauw en Sabine De Frenne 


